
 
Motie “Loting, dat zorgt voor participatievergroting” 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 15 december 2022 

Constaterende dat: 

- Participatie ontzettend belangrijk om meningen en ideeën uit de gemeente op te halen; 

- Haarlem niet alleen bestaat uit theoretisch opgeleide inwoners, met een hoog inkomen, die 

zich goed kunnen organiseren. 

Overwegende dat: 

- Participatie en inspraak vaak door dezelfde groepen in Haarlem wordt gebruikt; 

- Bepaalde groepen vaak moeilijk door de gemeente bereikt kunnen worden; 

- Zonder participatie van die groepen er geen goede afspiegeling van ideeën uit de stad 

ontstaat. 

- In het verleden succesvol een PvdA/D66 initiatief is gestart, waarbij met loting een groep 

bewoners van Schalkwijk kon meedenken over een nieuw bomenbeleid in Schalkwijk: 

genaamd Schalkwijk 100. 

Verzoekt het college: 

- Om te onderzoeken hoe en op welke wijze loting bij kan dragen aan participatie die 

representatief is; 

- In het onderzoek mee te nemen bij wat voor type projecten participatie middels loting een 

geschikt instrument is; 

- De resultaten van het onderzoek mee te nemen in het vervolgproces van het actualiseren 

van het participatiebeleid. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Matin Abbasi, PvdA Haarlem 

 


